
Crozes Hermitage 
Clos Les Cornirets

CÉPAGES : 100% Syrah      TERROIR : Vignes de 70 ans. Coteau granitique. L’un des 3 Clos de l’AOC! ELEVAGE : Les vignes de syrah ont un age moyen de 70 ans avec une densité de plantation de 5 500 pieds/ha. La totalité des vendanges est faite manuellement en caisses palettes. Les raisins sont triés et éraflés et encuvagées par gravité. La vinification s'effectue en cuves inox et béton, suivi d'un élevage de 11 mois en cuve béton.DÉGUSTATION : Fruits noirs, épices, tanins fins et veloutés, finale persistante et fraiche.

GRAPES: 100% Syrah TERROIR: 70-year-old vines. Granite hillside. One of the 3 Clos of the AOC! AGEING: The Syrah vines are 70 years old on average with a planting density of 5,500 vines/ha. All of the harvest is done manually in pallet boxes. The grapes are sorted and de-stemmed and vatted by gravity. Vinification takes place in stainless steel and concrete vats, followed by aging for 11 months in concrete vats. TASTING: Black fruits, spices, fine and velvety tannins, persistent and fresh finish.


